
همه دستگاهها برای حضور بانوان
در ورزشگاهها همکاری میکنند

شان و منزلت بانوان ما این نیست که فضای مناسبی برای آنها در نظر
گرفته نشود

مهدی تاج، در نشست هم اندیشی و آسیب شناسی معاونت فرهنگی و کانون
هواداران باشگاهها درباره این جلسه گفت: باید تشکر ویژه از نیروی
انتظامی و مسوولان امنیتی برای برگزاری مسابقات داشته باشیم. در
هیچ جای دنیا سازمان لیگ به تنهایی و بدون مسوولان انتظامی
نمیتواند مسابقهای را برگزار کند. از نظر فیفا و AFC تنها فردی
که میتواند مسابقه را به تاخیر اندازد،  مسئولان انتظامی هستند و
در این حالت  هیچکس هم امکان جریمه کردن ندارد. مگر اینکه مورد
ویژه پیش بیاید مثل اینکه احتمال ایجاد حادثه در ورزشگاه را
بدهند. نقش این مجموعه انتظامی در اداره مسابقات فوق العاده زیاد

است.

 رئیس فدراسیون فوتبال ایران درباره کیفیت بازیکنان لیگ برتر
اظهار داشت: بازیکنی داشتیم که مورد اعتراض هواداران بوده و با ۵
دقیقه یا نیم ساعت بازی کردن، عدد قابل ملاحظه ای میگرفت. باید
کیفیت بازیکن خارجی از داخلی بیشتر باشد و بازیکنی را عاریت
بگیریم که کیفیت خوبی داشته باشد. قانون جدید که میگوید بازیکن
خارجی باید ۶۰ درصد بازیها را در زمین باشد به این دلیل است که
بازیکن بازی کند. در غیر این صورت باشگاهها نمیتوانند از بازیکن
خارجی در سال بعد استفاده کنند. آپشنها؟ یک بازیکن قراردادش ۲
میلیارد و آپشنش ۱۵ میلیارد بود. در شرایطی که در قانون جدید
باید آپشنها معادل ۲۰ درصد قراردادها باشد و هر آپشنی میخواهیم
به بازیکن بدهیم، نباید از این درصد بالاتر برود. این مسائل سبب

جذابیت لیگ میشود.

رئیس فدراسیون فوتبال ادامه داد: از حضور دوستان فرهنگی در جلسه
خوشحالم و کار خوبی است که همه باشگاهها پسوند فرهنگی در کنار
ورزشی دارند. کار فرهنگی هم انجام میشود. شب عاشورا در همین
ورزشگاه آزادی بازی ایران و کره جنوبی را برگزار کرده و حسینیه
۱۰۰ هزار نفری درست کردیم که بی سابقه بود. همه در این کار بسیار
خوب مشارکت داشتند. دسته جمعی ناسزا گفتن اصلا زیبنده کشور نیست.
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تاج گفت: امسال لیگ را با حضور بانوان در ورزشگاهها شروع خواهیم
کرد. باید تجهیزات هر ورزشگاه مثل ورودی، خروجی و را بسنجیم. شان
و منزلت بانوان ما این نیست که فضای مناسبی برای آنها در نظر

گرفته نشود و امکانات رفاهی که لازمه ورودشان است نباشد.

وی در خصوص حضور بانوان تاکید کرد: البته در برخی ورزشگاهها که
مثل نقش جهان اصفهان، گل گهر، فولاد خوزستان و … آماده حضور
بانوان هستند و این مهم را انجام خواهیم داد. همه دستگاهها
همکاری میکنند و باید همه بفهمند سامانه هوشمندی این تصمیم را می
گیرد. به هر حال ممکن است داور یک سوت بزند اما باید برخی مسائل
را رعایت کرد. اگر این موضوع رعایت نشود، ممکن است با مشکلات جدی
رو در رو شویم. نگاه زن ستیزی نداریم بلکه هرجا شرایط مهیا باشد
این کار را انجام خواهیم داد. البته از قدیم یادتان است وقتی ۲
نفر در خیابان با هم دعوا میکردند اگر می گفتند زن اینجاست، دیگر
کسی ناسزا نمیگفت. باید در ورزشگاه نیز این اقدامات صورت بگیرد و

شاهد فحاشی در حضور بانوان در ورزشگاه نباشیم.

تاج گفت: سومین مسئله درمورد صندلیهای ورزشگاهها است. امسال هر
باشگاهی مکلف است به تعداد صندلیهای ورزشگاه مردم را روی صندلی
خودشان بنشاند. یعنی بلیت الکترونیکی است و با کد ملی باید بلیت
بخرند. این چیزی نیست که ما ابداع کرده باشیم و در همه جای دنیا
هست. در خیلی از کشورهای دنیا دیدهاید که افراد را روی صندلی
خودشان مینشانند. برای همه هم مشخص است فلان صندلی با کد ملی برای
آن نفر است. با این کار احترام گذاشته میشود و فردی روی صندلی

شخص دیگر نمینشیند. مقدمات این کار در ورزشگاه فراهم میشود.

رئیس فدراسیون فوتبال ادامه داد: این بزرگ ترین کار فرهنگی است
که هرکس روی صندلی خودش بنشیند. در قدیم اینگونه بود که  دقیقه
۶۷ جمعیت حاضر در ورزشگاه را اعلام میکردند. مثلا میگفتند ۱۵۵۲۶
نفر که مشخص نبود آن ۲۶ نفر را از کجا آوردهاند. اکنون باید
میزان دقیق حضور تماشاگران اعلام شود. اگر هر ورزشگاهی فاقد این
موضوع بود، باشگاه باید به ورزشگاهی برود که چنین شرایط و
امکاناتی دارد. احتمالا محرومیت هایی هم برایش در نظر گرفته خواهد

شد.

وی درمورد VAR اظهار داشت: امیدواریم در این مدت این بحث هم
انجام شود. فدراسیون فوتبال به جد پیگیر کار VAR است و امروز هم
جلسه مهمی داشتیم. برخی موانع مهم مثل تحریم و انتقال پول وجود



دارد که دست ما نیست. با دولت و فیفا رایزنی میکنیم تا این معضل
حل شود. انشاءالله به زودی هم حل شود. منشاء بسیاری از مشکلات
ورزشگاه ها شرایط داوری است که اگر حل شود، این وضعیت خیلی بهبود

خواهد یافت.

تاج در پایان گفت: از اینکه همه باشگاه ها سامانه فرهنگی دارند
تشکر میکنم. بخش فرهنگی میطلبد که یک باشگاه چند نیرو برای آن
داشته باشد تا بتوانیم به مناسبتهای مختلف برای همه تماشاگران

ایجاد تنوع کنیم.


